
STREDOSLOVENSKÝ ATLETICKÝ ZVÄZ 

Tajovského 228/13, 018 41 Dubnica nad Váhom 

 

Zasadnutie VV SsAZ 

VIDEOKONFERENCIA 

28.4.2021 

 

Prítomní: Ján Gigac, Rastislav Hrbáček, Matej Tabak, Adam Pajunk, Alexander Čakloš, Ivan 

Čillík, Milan Laurenčík, Roman Coma 

Neprítomní: Milutín Černák 

Program: 1. Rozdelenie úloh a činností vo VV. 
2. Školenia rozhodcov. 
3. Príprava Covid sezóny. 
4. Návrh rozpočtu na rok 2021. 
5. Rôzne. 

 

Ad 1/ Na úvod boli prerozdelené funkcie vo VV SsAZ nasledovne 
 Ján Gigac  - predseda SsAZ, predseda ŠTK SsAZ 
 Rastislav Hrbáček - tajomník SsAZ, hospodár SsAZ, člen ŠTK SsAZ 
 Matej Tabak  - podpredseda SsAZ, člen ŠTK SsAZ, mediálna stratégia SsAZ 
 Ivan Čillík  - predseda komisie rozhodcov SsAZ, detská atletika – juh 
 Adam Pajunk  - detská atletika – juh 
 Milan Laurenčík - detská atletika – sever 
 Roman Coma  - člen ŠTK SsAZ 
 
Ad 2/ Predseda KR SsAZ bol poverený, aby pre zistil záujem o školenia rozhodcov v jednotlivých 

kluboch. Predseda DR SsAZ Alexander Čakloš podotkol, že sa treba zamerať aj na ostatné 
pozície počas pretekov ako sú riaditelia pretekov, ktorí by tiež mali mať zodpovedajúce 
skolenia. VV SsAZ sa bude touto témou v budúcnosti zaoberať. 

 
Ad 3/ Na základe pandemickej situácie sa predpokladá, že termíny pretekov 1., 2., 8. a 9.5.2021 

budú zrušené, alebo presunuté. VV SsAZ vzal na vedomie stav prípravy termínovej listiny. 
Chýbajú ešte niektorí usporiadatelia pretekov a termínová listina bude doplnená. 

 
Ad 4/ Hospodár SsAZ predniesol návrh rozpočtu pre rok 2021. Boli zapracované pripomienky 

členov VV SsAZ. V rozpočte je vytvorená rezerva, ktorá bude podľa potreby použitá na 
činnosť SsAZ. 

 
Ad 5/ - Milan Laurenčík dal návrh na nákup medailí pre detskú atletiku. VV SsAZ sa týmto bude 

zaoberať. V rozpočte je vytvorená rezerva, ktorý by pokryla náklady 
- Tajomník SsAZ bol poverený objednať termíny pretekov v AC Stavbár Nitra 30.5. 
a 5.7.2021 

 

Zapísal: Rastislav Hrbáček 


